
Az oltás felvétele mellett döntöttek
Magyarország lakosságának már több mint a fele beoltatta magát. Az úgynevezett nyájimmunitás megszerzéséhez azonban ennél 
többre van szükség. A  megfelelő mennyiségű vakcina rendelkezésre áll, így ilyen akadálya nincs a további oltakozásnak. A  szabá
lyozásoknak megfelelően, védettségi igazolvánnyal, illetve gyerekek esetében ilyen kártyával rendelkező felnőtt kísérővel lehet ren
dezvényeken részt venni. A  koronavírus-járvány még nem múlt el. Kiskunhalas közéletének ismert szereplőit kérdeztük arról, mi
ért döntöttek az oltás felvétele mellett.

Szakái Aurél múzeumigazgató

-  Nagyon örülök, hogy a kutatók nyolc hónap alatt kifejlesztették a 
vakcinát. Nincs kétségem afelől, hogy ez a helyes út. A tudomány tálcán 
kínál nekünk egy lehetőséget. El kell fogadni, oltakozni kell. Márciusban 
vettem fel az elsőt és áprilisban a másodikat. Nem látom az akadályát 
annak, hogy a harmadikat is felvegyem, ha szükséges. Ami az utazást il
leti: nem készülök külföldre, de akkor is jó, hogy megszabadulhatok a 
veszélytől. A Thorma János Múzeum május negyedike óta újra nyitva 
van, az épületbe védettségi és személyi igazolvány együttes felmutatá
sával lehet belépni.

Erhardt Györgyi könyvtárigazgató

-  Rajtunk is múlik, hogy meddig tart még a koronavírus-járvány. Köny- 
nyű lefolyású vírusos tünetekkel vészeltem át tavaly a koronavírus-fertő
zést, sajnos azonban nem mindenki ennyire szerencsés. Kortól és nemtől 
függetlenül bárki kórházba kerülhet. A vakcina felvétele nemcsak saját ma
gunk, hanem a környezetünkben élők védelme szempontjából is fontos. 
Nálunk, a könyvtárban már mindenki beoltatta magát. Az egészségügyben 
dolgozók munkáján is könnyíthetünk, mivel az oltások számának növeke
désével kevesebb súlyos beteg kerül a kórházba. Hallgassunk orvosainkra, 
a virológus szakemberekre!

Hegedűs Zoltán integrátor-szaktanácsadó, 
gitáros -  Rumba Gitana

-  Járom az országot a munkámnál fogva. Több családban tragédiák tör
téntek. Úgy gondoltam, a családnak és mindenkinek tartozom azzal, hogy 
nem hozok, és nem viszek „kéretlen ajándékot”. Én döntöttem az oltás mel
lett legkésőbb a családban, de életkoromnál fogva én kaptam meg először. 
Társadalmi kötelességemnek tartottam az oltás felvételét. Védettség nélkül 
szerintem színpadra sem érdemes állni. Semmi sem szavatolja, hogy a ze
nekar vagy a közönség soraiból ne fertőzzük meg egymást. Most már jobb 
a kilátás 5 millió feletti beoltottal. Jöttek lehetőségek, könnyítések léptek 
életbe. A Rumba Gitanával elkezdtük szervezni a szezont 3-4 havi késés
sel a megszokotthoz képest. Azt tapasztaljuk, hogy a befogadóhelyek, prog
ramszervezők is ebben a cipőben járnak, mint mi.

Rémánné Halmosi Éva állatvédő

-  Gyermekkorunkban sok védőoltást kaptunk. Ezek egy csomó beteg
ség leküzdésében, visszaszorításában segítettek. Meg vagyok győződve ar
ról, hogy a COVID legyőzését is a védőoltás segíti. Háziorvosommal, dr. 
Herczeg Katalinnal konzultáltam erről, ő is javasolta a vakcina felvéte
lét. A döntésben az is befolyásolt, hogy a családom egy része Angliában él, 
az utazás is egyszerűbb oltásokkal. A legutóbbi utamat egy negatív teszttel 
is megerősítettem.

Az oldalt összeállította és a fotókat készítette: Pál László
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